
Beste Oude-Gloriën vrienden en sympathisanten,   

Wat gaat de tijd toch snel! De inkt van het schrijven van de vorige Nieuwsflash is nog maar 

goed en wel opgedroogd of we zitten terug aan de schrijftafel voor een nieuwe editie. 

Hierbij beschrijven we wat wij in het vorige kwartaal allemaal gevolgd hebben. Traditioneel 

stellen wij terug een “lid in de kijker”. Ook hebben wij belangrijke info bij het verkopen van 

een motor, kijken wij vooruit naar de komende activiteiten en brengen wij u een leidraad over 

“wat te doen bij de organisatie van een oldtimerrit”. Uiteraard steken wij er nog de kalender 

bij met de komende activiteiten en doen wij nogmaals een oproep om versterking bij de 

redactie van onze Nieuwsbrief.  

Omdat wij de activiteiten wat meer willen spreiden en ook om alle voertuigen gelijkmatig aan 

bod willen laten komen, hebben wij de voorbije maanden wat minder auto-oldtimerritten 

gehad. Als men de kalender van 2023 bekijkt, ga je al vlug zien dat wij naar een evenwicht 

gezocht hebben om zowel d’Antieke Velokes als de auto’s en in een iets mindere mate de 

tractoren, aan bod wilden laten komen. Ook is het zo dat wij steeds op zoek gaan naar andere 

streken om niet altijd in dezelfde gemeenten te rijden. Daarom plaatsen wij in deze 

Nieuwsflash een leidraad om, wie goesting heeft om eens een rit te organiseren, hierbij te 

helpen.  

Reeds halfweg het kalenderjaar wordt er al uitgezocht en bekeken wat wij allemaal in het 

programma van het komende jaar kunnen opnemen. Wij hebben onder andere een aanvraag 

binnen gekregen om eens een rit te organiseren met een groep jong-dementie patiënten. Dus 

wie zich geroepen voelt om eens mee te werken om een oldtimerrit ineen te steken, wacht 

niet langer en laat ons iets weten. Onze crew staat steeds klaar om gelijk wie te helpen! 

Tevens proberen wij nog altijd de deelnameprijs uiterst scherp te houden. Wat niet altijd 

gemakkelijk is met de stijgende prijzen in de horeca. Wie deelneemt aan onze ritten krijgt dan 

ook telkens waar naar zijn/haar geld. Steeds 3 consummaties, een roadbook en een rally plaat 

horen steevast standaard bij een inschrijving vooraf. Onze prijs is nog steeds niet geïndexeerd, 

waardoor we de goedkoopste blijven.  Mogen wij hierbij ook vragen aan diegenen die willen 

deelnemen, om steeds via het inschrijfformulier in te schrijven dat bij de activiteiten hoort. 

Dit kan altijd geraadpleegd worden op de website bij de komende activiteiten. Wij vragen dit 

om de inschrijflijsten gemakkelijker op te maken en een beter overzicht te krijgen. Tevens 

herleid dit tot een minimum aan fouten aan de inschrijftafel. 

Veel leesplezier! 



PROGRAMMA 2023 

AUGUSTUS 2023 

• 06/08/2023 Picknickrit (auto's) 
• 12/08/2023 Mosselrit (fietsers) 
• 19/08/2023 Smouterrit (auto's)  

SEPTEMBER 2023 

• 10/09/2023 Brommerrit  waasland (brommers)  
• 17/09/2023 Blauwbuik Static show + korte rit 

(auto's,brommers,tractoren,fietsen) 

OKTOBER 2023 

• 01/10/2023 Herfstrit (auto's)  
• 14/10/2023 Sluitingsrit (fietsen) 
• 22/10/2023 Fietsbeurs (fietsen) 
• 28/10/2023 Halloweenrit (auto's) 

                                                                                                                         

Voor de leden, welke zelf eens een activiteit willen organiseren 

 

 

 

Afspraken voor het organiseren van een oldtimerrit. 

Omdat de vraag ons al een aantal keer gesteld is geweest, maken wij hieronder 

een korte beschrijving van hoe je te werk gaat om een rit te organiseren. 

 

§ 1. Ieder lid van onze club, mag een rit organiseren in zijn/haar eigen regio. 

§ 2. Het parcours en de streek moet, in grote lijnen, op voorhand voorgelegd worden aan 

iemand van het bestuur, die het op de agenda van de volgende bestuursvergadering plaatst. 

§ 3. Het uitgeschreven uitgeschreven parcours zal door een medewerker van de club worden 

omgezet in een roadbook.   

§ 4. Indien er onduidelijke situaties zijn extra info vermelden VB. een Café, Pompstation, 

richting…(volgende gemeente of stad). Bij het veranderen van gemeente, dient deze steeds 

vermeld te staan bij de situatietekening. Dit maakt het gemakkelijker om in noodsituaties uit 

te leggen, waar je precies bent. Zolang wij de weg blijven volgen, dient er geen nieuwe 

situatietekening getekend  te worden. Dit maakt het RB onnodig langer. Vermijd zo veel 

mogelijk hoofdwegen. Landelijke wegen zijn zoveel leuker. Eenzelfde baan 2 maal nemen is 

ook uit den boze. 



§ 5. Bij ritten waarbij eten is inbegrepen, dient men eerst de locatie te bepalen en af te spreken, 

alvorens de rit uit te stippelen. 

§ 6. Start- en Stopplaats liefst niet op dezelfde locatie. Bij de fiets- en bromfietsritten is dit 

echter wel aangewezen. Dit om het vervoermiddel van de fiets te kunnen plaatsen. 

§ 7. Betreffende de tussenstops, beschikt ons bestuur over adressen van sponsors of mogelijke 

sponsors, waar wij graag eens een tussenstop willen houden. Dit is echter géén verplichting! 

Deze kunnen vooraf gevraagd worden om rekening mee te houden of “last minute” 

toegevoegd te worden. 

§ 8. Wij werken steeds met gekleurde jetons, voorzien van ons eigen logo. Enkel deze jetons 

zijn op dit evenement uitwisselbaar voor een consummatie. De kleur wordt ook op voorhand 

bepaald, waar welke jetons geldig zijn. 

§ 9. Wij bieden de deelnemers telkens 3 consumpties aan per rit. De kostprijs moet dan ook 

betaalbaar blijven. (Indien gewenst, kan er altijd iemand van het bestuur meegaan om te 

onderhandelen). Deelnemende leden, betalen steeds de minimumprijs, zoals bij de oprichting 

van de OG is vastgelegd. Bijkomende kosten zoals de flyers, roadbook, rally plaat, verzekering 

zitten inbegrepen in de deelnameprijs. 

§ 10. De definitieve route, moet minimaal 2 a 3 weken op voorhand ingediend te worden voor 

de uittekening van het roadbook met de PC. Meteen wordt de rit nog eens nagekeken via 

Google Maps en Routenavigator. Indien nodig, worden er nog kleine wijzigingen aangebracht 

wegens wegenwerken of sponsors. Indien er lokale sponsors zijn, die iets extra voorzien, dan 

worden deze in het roadbook vermeld. 

§ 11. Een namiddagrit moet beperkt blijven tot 60 a 70 KM, zodat men van de rit kan genieten 

en daarna nog even kan worden na gekeuveld. Voor een dagrit is 120km ideaal. 

§ 12. Als compensatie wordt er een financiële bijdrage gedaan vanuit het bestuur naar het 

organiserend lid. Dit om de gemaakte onkosten te dekken. Tevens wordt het organiserend lid 

uitgenodigd op een jaarlijks gezamenlijk etentje   met het bestuurs-, medewerkers en 

sponsors. 

                           

                                                                        

                                                                       

 



 



Lid in de kijker :   

Dominique Beernaert  

Van motorrijder naar Hoge Bi. 

Geboren tussen de fietsen. 

Mijn naam is Beernaert 

Dominique" Beertje" voor wie 

mij beter ken en ben geboren 

in Oostende op 17 mei 1954. 

Op dat ogenblik woonden 

mijn ouders in Gistel. Mijn 

vader was toen fietshersteller 

bij de firma André Jonckheere, 

een fietsenwinkel in het hartje 

Oostende. Alles verliep goed  

tot 1953 “Oostende onder water”.  De fietsenwinkel, de werkplaats en 

magazijnen kwamen tot meer dan 2 meter onder water te staan met het gevolg 

dat mijn vader werkloos werd. Een 8 tal maanden later startte er een nieuwe 

fietsfabriek in Oostende KESSELS genaamd. Mijn vader werd er aangenomen als 

fietsmekanieker en gezien zijn ervaring stond hij al gauw in de afdeling montage 

koersfietsen voor wielerwedstrijden. Fietsen van het merk Mandore en                     

L' Hirondelle werden geboren. Alle fietsen werden er gemaakt van begin tot 

einde. Thuis hield hij zich ook bezig met fietsherstellingen.  Al gauw mocht ik al 

meehelpen met mijn vader. Ik vond dat tof en deed dat graag.  En zo vervlogen 

de jaren tot ik 14 jaar oud werd. Op die leeftijd moest ik tijdens de vrije 

schooldagen meegaan met mijn vader naar de fabriek om er mee te helpen in de 

werkplaats.  Daar leerde ik dan ook koersfietsen monteren. Intussen tijd werden 

ook de eerste koersfietsen van Eddy Merckx gemaakt met zijn naam op de kaders 

van al  zijn fietsen. Hij kwam regelmatig een bezoek brengen aan de fabriek en 

zo leerde ik ook deze persoon kennen.  Ik bleef in de fabriek helpen tot ik 16 jaar 

oud werd. Intussen volgde ik les in het VTI Oostende richting houtbewerking met 

als specialiteit kunst en paneel-grafuurwerker. En verder begon ik als jobstudent  

te werken als wafel en pannenkoeken bakker in een tearoom langst de zeedijk 

van Oostende. Al gauw verminderde de interesse voor de fiets  en kwamen 



brommers en motoren in de plaats. Mijn moeder was daar radicaal tegen. Een 

brommer of motor kwam niet in huis. Dus kon ik niet anders dan verder met de 

fiets te rijden. 

 

Bij de rijkswacht. 

Omdat wij toen niet ver woonden van de rijkswachtbrigade Oostende zag ik 

geregeld gemotoriseerde rijkswachters “Zwaantjes” op en af rijden. En ja hoor, ik 

word "zwaantje". Ik deed mijn ingangsexamen en mocht op 18 jaar en 6 

maanden (1972)  eind december mijn intrede doen als rijkswacht in het district 

Groendreef te Gent. Na 12 maanden werd ik wachtmeester benoemd en mocht 

verder gaan naar de opleiding motorrijder, gedeeltelijk in Brussel en Gent. Zes 

maand later haalde ik mijn brevet motorrijder maar werd kort nadien afgekeurd 

voor mijn ogen, ik droeg namelijk een bril en dat mocht niet. Alles viel in het 

water, dus werd “straatgendarm”. Tussenin mocht ik wel af en toe rijvaardigheid 

les geven in de kazerne Gent aan kandidaten motorrijders maar niet op de 

openbare weg. Inmiddels was ik gehuwd met mijn vrouw Karine. Ik kocht een 

gloednieuwe Harley Davidson 1200 Electra glide om er privé mee te rijden.  Ik 

werd overgeplaatst naar brigade Londerzeel voor minimum één jaar. Nadien 

mocht ik in het jaar 1977 op eigen vraag voor minimum 3 jaar naar de brigade 

Bazel-Kruibeke gaan. Ik woonde in Nieuwkerken Waas in de Kwakkelhoekstraat. 

Aldaar stichtte ik een motorclub bestaande uit gedeeltelijk rijkswachters, 

politiemensen en ook militairen MP - RP  die in hun vrije tijd motorrijder waren. 

Van fietsen kwam niet zoveel meer in huis. 

 

Een nieuwe start in mijn leven. 

In het voorjaar 1978 werd ik gecontacteerd door twee hooggeplaatste officieren 

van de rijkswacht mobiele eenheid in Boom met de vraag om samen met de 

bereden rijkswacht mee te rijden in wielerwedstrijden. Dit als motor seingever 

samen met enkele clubleden. En zo werd ik  signaalgever en een volwaardig  

motorrijder in alle Belgische wielerwedstrijden. In de loop van het jaar 1980 werd 

ik benoemd in de rijkswachtbrigade Gistel voor de duur van drie jaar. Dus 

verhuisden wij terug naar mijn geboortestreek. Daarna  werd ik benoemd in de  

lucht-en-zeehaven brigade Oostende. In Tussentijd reed ik niet alleen in 

wielerwedstrijden maar ook in triatlons en begeleidingen van wielertoeristen 



enz. Ik reed ook regelmatig mee als motard  in wielerwedstrijden met tv 

cameramensen en persfotografen. 

 

Ontdekking van de Hoge Bi. 

In het begin van het jaar 2016 kreeg ik thuis bezoek van ene Erik Desmet, 

voorzitter van de retro fietsclub O.R.E. Hij zocht een motorrijder om een 

begeleiding te doen tijdens een fietsuitstap met retro fietsen. Ik had daarvan nog 

nooit gehoord en vond dit een nieuwe uitdaging. Waarom niet?  In 

wielerwedstrijden ging het er om 

snelheid en dit was het 

tegenovergestelde. Traag kuieren 

met de motor tussen  oude 

fietsen, gezellig op het gemak 

langs kleine wegen en regelmatig 

eens stoppen om de dorst te 

lessen. Dus aanvaardde ik deze 

opdracht.  Aangekomen op de 

plaats van afspraak in Oudenburg wist ik niet wat ik zag. Een honderdtal fietsers 

stonden er paraat om te vertrekken. Wat voor fietsen. Er stonden er tussen die 

ik nog nooit gezien had. Allerhande modellen. Eén soort had ik al eens gezien op 

een oude postkaart maar niet in het echt,  “de Hoge Bi”.  Vol interesse keek ik 

hoe je met zo’n ding kon rijden. Tijdens deze uitstap maakte ik kennis met iedere 

deelnemer. Ik werd er als motorrijder aanvaard en ook als vriend. Van toen af 

aan reed ik mee met alle retro-uitstappen en werd een volwaardig lid van de club 

O.R.E. Ik reed niet alleen mee als motor signaalgever maar werkte ook mee in de 

club. 

 



Van motorrijder naar Hogi Bi. 

CORONA: Het noodlot sloeg toe. De vreselijke ziekte. Alles viel stil, geen 

wielerwedstrijden meer, geen motorbegeleidingen meer en ook werd het 

motorrijden aan banden gelegd. Wat nu, de fiets?  Gezien ik nog altijd een 

grote belangstelling had voor de Hoge BI en na overleg met mijn vrouw Karine 

besliste ik om te leren rijden met zo’n 

ding. Dus stapte ik naar Erik en vroeg of 

ik zo'n ding kon lenen. Ik was echter niet 

zeker of ik daarin zou slagen. Hij had er 

geen staan in bruikleen maar had er wel 

een paar nieuwe. Dus besloot ik toch 

maar met een nieuwe te starten. Thuis 

gekomen bond ik mijn hoge bi vast aan 

een paal en leerde er op en af te 

stappen en wat evenwicht te zoeken. Op 

een afgelegen parking leerde ik er echt 

mee te rijden en zo werd ik een hoge bi 

rijder. Alle uitstappen die ik kon doen 

werden met de hoge bi gedaan, ook 

privé uitstappen. Nadien maakte,  mijn vrouw Karine en ik,  ons ook lid bij 

d’Antieke Velokes en reden wij mee met hun uitstappen.  

 

Tot slot. 

Nu  dit jaar, werd ik bestuurslid van de retro club O.R.E. als ondervoorzitter - 

secretaris van de club. Alle evenementen zoals ons fietsweekend deze maand 

alsook onze jaarlijkse internationale Hoge bi koers in september nemen veel van 

mijn tijd in beslag. Ik doe dit met veel liefde en respect voor iedereen. Ik dank 

dan ook iedereen en ook de bevriende clubs zoals de "d’ Antieke Velokes". 

Groetjes 

Dominique en Karine. 

 

 



 



Verplichte motorkeuring bij 

verkoop in België. Wat nu?   
De Belgische overheid heeft sinds januari 2023 een nieuwe regeling 
geïntroduceerd voor technische keuringen van motoren in België. De nieuwe 
regeling stelt dat motoren een keuring moeten ondergaan bij verkoop of na 
een ongeval met de motor.  

Ook de laatste tijd is er nog veel over te horen en te lezen. België had tot 2017 de 
mogelijkheid om eigen maatregelen te nemen die de verkeersveiligheid van 
motorrijders verbeteren. Het was aan de Belgische overheid om deze 
maatregelen in te vullen, en dat is dan ook gedaan. Het gaat hier om een motor 
keuring of APK voor uw motor. We vertellen u graag meer over de regels en 
mogelijkheden.   

 

Welke motoren vallen onder de motorkeuring?  
Niet alle soorten motoren vallen onder de nieuwe regeling. We zetten 
concreet op een rijtje welke soorten motoren een motor keuring zouden 
moeten krijgen.  
De nieuwe verplichting geldt alleen voor grote motoren, driewielers en 
vierwielers met een verbrandingsmotor met een cilinderinhoud van meer 
dan 125 cc, evenals elektrische of hybride motoren met een 
maximumvermogen van meer dan 11 kilowatt en een maximumsnelheid 
van boven de 45 kilometer per uur. Kleinere motoren worden niet verplicht 
om naar de keuring te gaan.   



Hoe vaak moet een motor keuring gedaan worden?  
Een regelmatige of periodieke inspectie zal het keuren van uw motor niet 
zijn. Motoren zullen vanaf 2023 technisch geïnspecteerd moeten worden 
wanneer ze verkocht worden, of wanneer de motor betrokken is bij een 
ongeval.   

Is de motor keuring in België voor iedereen hetzelfde?  
Europa heeft België verplicht om een motor keuring in te voeren, maar het 
is aan elk gewest om te bepalen hoe deze motorkeuring in hun gebied 
georganiseerd wordt. Hierdoor kunnen de voorwaarden in Vlaanderen, 
Wallonië en Brussel verschillen. Dit kan leiden tot keuringstoerisme: 
motorrijders kunnen hun motor laten keuren in de regio met de minst 
strenge voorwaarden, bijvoorbeeld in Wallonië wanneer u Vlaming bent. 
Uw motor krijgt een goedkeuring zonder dat hij aan een Vlaams 
keuringscentrum moet passeren.  

Zonder motorkeuring een motor verkopen  
Hoewel de inspectie beperkt blijft tot de verkoop van gebruikte motoren, is 
er toch veel onrust ontstaan bij Belgische motor-verkopers. Aan het einde 
van 2022 was er een flinke stijging te zien in de verkoopcijfers van 
tweedehands motoren. Daarentegen zagen we aan het begin van dit jaar 
een grote daling in de verkoop van gebruikte motoren in België. 
Tegelijkertijd merken we ook dat het aanbod van Belgische tweedehands 
motoren in Nederland stijgt. Deze eigenaren verkopen hun motor liever in 
Nederland om te voorkomen dat ze aan de verplichte keuring moeten 
voldoen.  

Wat wordt er gecontroleerd tijdens een motorkeuring?  
De focus van de motorkeuring ligt niet op de authenticiteit van de motor, 
maar op verkeersveiligheid, milieubescherming en 
consumentenbescherming. Er is een lijst samengesteld waarin minimaal 
negen technische punten staan. Deze punten zullen voor uw motor 
gecontroleerd moeten worden. Denk hierbij aan bijvoorbeeld de remmen, 
stuurinrichting, ruiten, lampen, enzovoort. Deze lijst is sinds het begin van 
de nieuwe regeling, in januari 2023, gedetailleerd.   

Waar kan een motor keuring gedaan worden?  
In België kunt u bij meerdere locaties uw moto laten keuren. Deze vindt u 
verspreid over het hele land. Zo is er altijd een keuringsdienst in uw 
omgeving. Er zijn een beperkt aantal keuringscentra verspreid over België 
met een aparte lijn voor motoren. Het tarief voor deze motorkeuring is 
vastgelegd op de prijs van rond de 50 Euro.  

Bron: Motor Rijder 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Onze vernieuwde website is online!  Met dank aan onze webmaster Danny. 

www.oudeglorien.be 



 



Lid in de kijker :   

Roger Van Bastelaere  

 

Vijftig jaar geleden begon Roger Van 

Bastelaere met de verkoop van 

auto’s en vrachtwagens. Na een 

dispuut met zijn boekhouder en een 

toevallige ontmoeting met een 

Massey Ferguson dealer zette hij de 

stap naar landbouwmachines, en 

dat heeft hem geen windeieren 

gelegd. 

“Mijn vader is begonnen in 1973”, 
vertelt Tim. “Amper een week 
nadat hij de stap had gezet naar 
landbouwmachines, stond hij al op 
de jaarmarkt van Lokeren met 
Massey Ferguson trekkers. 
Landbouw was duidelijk de betere 
keuze!” 

 
Roger Van 
Bastelaere 
startte zijn 
bedrijf in een 
periode waar de 
landbouw in 
volle overgang 
was. “Papa heeft 
nog de overgang 
van paard en 
kaar naar tractor 
meegemaakt”, 
vertelt Tim. “Hij 
kon nog volledige pakketten verkopen: tractor, kar, ploeg en eg”. 
Amper vier jaar na de oprichting van zijn bedrijf, in 1979, moest Roger zijn 
bedrijf al verhuizen naar een grotere locatie wegens het grote succes. Midden 
jaren tachtig nam hij zijn eerste werkman in dienst. “In de jaren negentig kwam 



de tweede werknemer er dan bij, en vanaf 1995 ben ik recht van school zelf op 
het bedrijf beginnen werken. Het eerste dat ik van papa moest doen, als 
achttienjarige, was de baan op gaan”, herinnert Tim zich. “Papa had genoeg 
verkoop gedaan, vond hij, en dus moest ik als groentje de boeren maar 
afschuimen om materiaal en trekkers te verkopen” (lacht). 
 

Tim was als verkoper actief in de ruime regio rond Lokeren: Lochristi, Gent, Lede, 

Oostakker en Dendermonde. Typisch voor Lochristi en omstreken was de 

bloemenkweek. “Azalea’s en begonia’s, daar is Lochristi om bekend, en dus 

waren bloembollenmachines hier gevraagd. Wij waren thuis in machines voor de 

begoniateelt, dat was een neventak voor de winter: wij kochten 

occasiemachines in Nederland en verkochten die hier door.” Door de 

schaalvergroting is het aantal boeren en telers drastisch geslonken in de regio 

sinds de begindagen van Tim. “Vroeger waren er vijftig à zestig telers in de 

gemeente, nu zijn er nog drie over. Er worden nog altijd evenveel hectares 

bloembollen gezet, maar die hectares zijn nu verdeeld over enkele bedrijven.” 

“Ik ben mijn vader eigenlijk wel dankbaar dat ik zo snel de baan op moest, ook al 

was dat moeilijk”, mijmert Tim. “Je wordt heel snel geconfronteerd met hoe het 

wereldje in elkaar zit, en hoe sneller je daarmee geconfronteerd wordt, hoe 

sneller je de knepen van het vak leert. Ik moest heel snel leren mensen 

inschatten en ook mijn producten leren kennen.” 

In 1997 en 1998 kwam er telkens een mechanieker bij. Van Bastelaere groeide 

hard, en het bedrijfje met twee werknemers verdubbelde in werkcapaciteit. 

Opnieuw werd de locatie te krap, maar het duurde even voor er een verhuis van 

kwam. “Het magazijn stond op ontploffen en er stonden machines buiten, en 

tegen 2005 gingen we op zoek naar een andere locatie. Zo zijn we een jaar later 

overgegaan naar de aankoop van industriegrond en hebben we ons eerste pand 

gebouwd. Ineens was de werkplaats maal zeven. Dat was een zeer grote 

openbaring!” 

Maar Van Bastelaere bleef groeien en barstte al snel weer uit haar voegen. 

Amper tien jaar na de bouw van het gloednieuw pand, in 2016, werd er een 

werkplaats bij gezet. Ook de tuinbouwafdeling, een aparte tak van het bedrijf, 

groeide gestaag verder. Wat eind jaren tachtig begon met enkele grasmaaiers 

onder afdak aan de straat, beveiligd met kettingen, verhuisden deze in de jaren 

negentig naar een eigen toonzaal. In 2018 is de tuinbouwactiviteit afgesplitst van 

het hoofdbedrijf, maar daar komt nu verandering in: “we hebben die tak recent 

teruggehaald”, legt Tim uit. “Alles is nu onder één dak, hoewel we wel kozen om 

de twee bedrijven apart te houden.” 



Maar twee jaar na de bouw van de werkplaats was er weer een plaats 

probleem… “In 2018 hadden we vooral nood aan buitenruimte of stockageplaats 

voor machines. Toen hebben we onze buurman zijn pand gekocht. Dat was 

financieel pittig, maar het lukt met harder werken.” Met intussen vijftien 

personeelsleden is het extra pand een optie om te gebruiken als extra toonzaal, 

occasiecentum en bureauruimte voor het bedrijf. 

 

2023 is dus een feestjaar voor Van Bastelaere, 

en het bedrijf is nog niet klaar met groeien. 

Het is groter worden of verdwijnen in de 

landbouw, en dat weet Tim ook. “Alles draait 

om schaalvergroting vandaag. Sinds 2021 

hebben wij ook een servicepunt in Merchtem, 

en als we onze importeur geloven gaan we 

nog groter moeten worden. Wetende dat we 

nu een veertigtal dealers hebben en naar 

twintig gaan. Dan vragen we ons af hoe lang 

onze naam nog op de deur gaat hangen.” 

 

 

 



Met dank aan onze sponsors 

   

  
 

 

De overige sponsors, vind je op onze website 

 
 AD Style - promotiedrukwerk, werk- en sportkledij - Berlare 

 Café Center - Zeveneken 

 De Frietmobiel - voor feesten, recepties,... - Kalken 

 Van Peteghem bouwmaterialen - Lokeren 

 Schilderwerken Zenner – Zelzate 

 Transaxle garage – Erpe-Mere 

 EBR Fotografie - reportages, grafische vormgeving - Eksaarde 

 Lokerse Autoservice - uitlaten, trekhaken,... - Lokeren 

 Café 't Peirk - Sinaai 

 Notenbaert - auto onderdelen - Sint-Niklaas 

 Stekense Bandencentrale 

 Castle Cars - aan- en verkoop, onderhoud klassiekers - Hamme 

 Fietsen Van Mele - Waasmunster 

 Garage Barnes - onderhoud, depanage, alle merken - Hamme 

 Café Feestzaal De Zaal – Lokeren 

 Beauty Nails SVG - Moerbeke 



 


